
På vilket sätt anser Alliansen att återkommande upphandlingar inom
hemtjänsten skulle vara bättre för den äldre och personalen?

Sedan Alliansen tog över styret av Linköping har vi sett ett skifte inom äldreomsorgen där
upphandlingar och privata aktörer ses som något positivt. Andelen privat drivna äldreboenden
har ökat sedan maktskiftet 2018, och nu ser vi hur även hemtjänsten är på väg att börja
upphandlas.

Just nu planerar Alliansen, med stöd av Sverigedemokraterna, en utförsäljningen av hemtjänsten i
hela kommunen. Det kommer innebära återkommande upphandlingar där varken personal eller
äldre kan bli garanterade en kontinuitet och långsiktighet i planering av omsorgen.

Vi socialdemokrater har flera gånger gjort klart att vi anser att hemtjänsten ska drivas i
kommunal regi genom Leanlink. Det skulle betyda att vi får betydligt bättre förutsättningar att
skapa långsiktigt goda villkor. Det är också ett faktum att privat driven omsorg både har lägre
andel utbildad personal och sämre löner och villkor än den kommunala egna regin.

Med anledning av ovanstående undrar vi:

- På vilket sätt anser Alliansen att återkommande upphandlingar inom hemtjänsten skulle
vara bättre för den äldre och personalen?
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